



CERTIFICATE
OF ORGANIC OPERATION
有机操作认证证书

ECOCERT SA hereby confirms that the products listed below and produced and commercialized under responsibility of: ECOCERT 特此证明下面所列产品由以下公司生产和销售:

NUTRICARE HOLDINGS PTY LTD

Level 4/6 Riverside Quay, Southbank Victoria Australia 3006 / 南岸河畔码头 4 楼, 维多利亚州, 澳大利亚 3006

are Certified Organic under the
US National Organic Program 7 CFR Part 205.
已依据美国有机计划 7 CFR Part 205 获得有机认证

Any reference to the organic production mode has to respect the rules as determined in Subpart D of the Rule. Any other rules of labeling as determined by national food acts have to be followed.
任何对有机生产模式的引用必须符合标准D部分的要求。同时, 必须遵守国家食品法案中规定的其他标签相关的法规。

Date of initial NOP certification: 09 August 2017
初次获得NOP认证的日期:
Date of last inspection: 17 October 2017
最近一次检查的日期:

Scope of certification 认证范围	Products 产品	Category of certification 认证类别
Wound care	Bamboo/竹子	NOP "100% organic" product (205.301a)/NOP"100% 有机"产品 (205.301a)

This certificate is valid for the above mentioned products. Certification renewal must be done annually before the anniversary date.

Once certified, a production or handling operation's organic certification continues in effect until surrender, suspension or revocation. The certificate must be returned to Ecocert on the day of cancellation of the certification contract or on suspension or revocation of the certification.

本证书对以上提及的产品有效, 每年须在证书更新日期届满之前进行重新认证。一旦获得认证生产或管理企业的有机认证将持续有效, 直至放弃、暂停或撤销认证, 必须在认证合同取消和认证暂停或撤销的当天将证书还给Ecocert。

The authenticity and validity of this document can be verified on www.ecocert.com.

可以通过网址www.ecocert.com确认本证书的真实性和有效性

Certificate #
证书编号
7371CN1600z1ec (NOP)

Anniversary date
更新日期
17 October 2019

Issued in l'Isle Jourdain,
签发地点: l'Isle Jourdain
09 August 2017



Stéphane LEROYER
NOP Certification manager for
ECOCERT S.A.



ECOCERT SA
BP 47 - F - 32600 L'ISLE JOURDAIN

ECOCERT S.A. NOP 认证经理
Accredited by the USDA effective 29 April, 2002

The Chinese translation above is for reference only, please note that English version is valid. 以上中文翻译仅供参考, 请以英文为准
Ecocert SA, BP 47, 32600 L'Isle Jourdain, France. Phone: +33 5 62 07 66 13, email: office.international@ecocert.com